
S L O V E N S K Ý   R Y B Á R S K Y   Z V Ä Z 

 MIESTNA   ORGANIZÁCIA   DOLNÝ   KUBÍN 

 
Z Á P I S N I C A    č. 3/19 

zo zasadnutia  výboru MO SRZ Dolný Kubín konaného v Rybárskom dome dňa 
20.05.2019 

 

Prítomní :  Kosmeľ Miroslav, Gregáň Miroslav st., Púčik Jozef, , Bjel Peter, Dutková 

Milada, Benka Andrej, Hubinák Martin, Macík Jozef, Vajdulák Leonard, 

Ferjančík Tibor, Žúbor Miroslav 

Program : 1. Kontrola plnenia úloh 

  2. Organizačné otázky - informácie 

  3. Schválenie plánov práce odborov 

  4. Informácia odboru čistoty vôd 

  5. Kontrola plánu hlavných úloh 

  6. Prerokovanie výsledkov kontrol KK 

  7. Kontrola plnenia zarybnenia 

  8. Rôzne 

 

Priebeh zasadnutia : 

Zasadnutie výboru otvoril predseda MO SRZ p. Púčik Jozef, ktorý privítal prítomných 

členov výboru a KK. . Konštatoval, že výbor je uznášania schopný.  

Bod 1 : Kontrola plnenia úloh 

Trvajúce úlohy : 9/18, 17/18, 28/18, 33/18, 1/19, 3/19, 5/19 

Splnené úlohy : 36/18, 2/19, 4/19  

Bod 2 : Organizačné otázky - informácie 

   Tajomník MO predložil na prerokovanie nasledovné materiály : 

-  kúpnopredajnú zmluvu na násadové ryby v roku 2019 - zaslanie, 

- žiadosť o prerušenie členstva na dva roky p. Ošťadnického Martina, 

- žiadosť o prestup z MsO Ružomberok do MO SRZ Dolný Kubín p. Mareka Brašeňa 

( r. 1983 ). 

Bod 3 : Schválenie práce odborov 

Vedúci jednotlivých odborov prerokovali s prítomnými členmi výborov svoje plány 

práce na nasledujúce obdobie. Plány práce boli výborom schválené. 

Bod 4 : Informácia odboru čistoty vôd 

    Informáciu odboru čistoty vôd predložil výboru vedúci odboru p. Hubinák Martin. In-

formoval o stave vybavenosti podaných podnetov na príslušné orgány životného pro-

stredia a oboznámil výbor s novými zistenými podnetmi ( zasýpanie vodnej plochy re-

víru 3- 2620 v Párnici ). 

Bod 5 : Kontrola plánu hlavných úloh  

Predseda p. Púčik Jozef prerokoval s členmi výboru plnenie plánu hlavných úloh 

schválených ČS 2019. Konštatoval, že úlohy sú plnené priebežne. Požiadal nositeľov 

úloh p. Benku Andreja ( zakúpenie a osadenie troch suchých WC v Párnici ) a p. Fer-

jančíka Tibora ( zmena revírovania a príprava RP so zapracovanými požiadavkami ČS 

) o aktívny prístup k plneniu zverených úloh. 

 

 



Bod 6 : Prerokovanie výsledkov kontrol KK 

 Vyhodnotenie plnenia  uložených návrhov a opatrení KK z vykonaných kontrol urobil 

predseda p. Púčik Jozef. Po dohode s predsedom KK p. Gregáňom Miroslavom st. po-

žiadal hospodára organizácie p. Ferjančíka Tibora o doplnenie požadovaných dokla-

dov pre ukončenie plánovanej kontrolnej činnosti. Predseda KK sa kriticky vyjadril 

k propagačnej činnosti organizácie a k zverejňovaniu informácií na webovej stránke 

organizácie a vo vývesných skrinkách. Požiadal hospodára organizácie o zverejnenie 

termínov zarybnení pre predsedu a členov KK. 

Bod 7 : Kontrola plnenia zarybnenia 

Hospodár organizácie p. Ferjančík Tibor informoval výbor o doterajšom zarybnení 

obhospodarovaných revírov plánovanou násadou rýb. Zarybnenie Oravy č. 1 násadou 

mreny severnej 15 – 17 cm o množstve 1000 ks sa líši od plánovaných 4000 ks a to 

z dôvodu prepočtu násady na dodanú väčšiu násadu ako bola plánovaná. Informoval aj 

o zarybnení násadou kapra K2 a K3 v Párnici a zarybnení pstruhových revírov. 

Bod 8 : Rôzne 

- p. Macík Jozef informoval o požiadavke p. Šebu na zrušenie prerušenia členstva, 

musí požiadať o termín dodatočnej úhrady členského, 

- navrhol maximálne lehoty hájenia násadových rýb v jarných mesiacoch na revíri 

3 – 4170 v Párnici, 

- navrhol zaviesť hornú hranicu počtu členov organizácie, 

- informoval o pripravovanom športovom podujatí Zlatý blyskáč a o účasti našich 

detí na tomto podujatí, informoval o organizačnom zabezpečení a o požiadavkách 

na dopravu, odborný dozor a materiálových požiadavkách, 

-  p. Hubinák Martin informoval o úlovkoch cudzích členov na revíri 3 -4170 

v Párnici ( 700 kg ),  

-  p. Bjel Peter informoval výbor o priebehu a záveroch VZ Slovryb, a.s., dividendy 

sú vo výške 10 % , 

 - informoval o percentách úročenia vkladov v jednotlivých bankových inštitúciách 

a o ponuke úročenia vkladu v Slovrybe, a.s. , 

-  p. Ferjančík Tibor informoval o nerese pleskáča v obidvoch kaprových revíroch 

v Párnici, 

 - informoval o oprave žalúzií v RD za dohodnutých podmienok ( reklama na we-

bovej stránke ), 

 - informoval o protipovodňových obhliadkach na ktorých sa zúčastní za organizá-

ciu, nedostal informáciu od p. Vajduláka o termíne konania, 

 - navrhol maximálnu dĺžku ochrany nasadenej ryby v jarných mesiacoch 

v súvislosti s celoročným lovom na revíri 3- 4170, 

 - navrhol obmedziť počet ulovených kaprov za rok na člena na 20 ks, 

-  p. Žúbor Miroslav informovalo záveroch zasadania Skupiny lipňa v Podbrezovej 

a o príprave a pripomienkovaní zákona o ochrane prírody ( problematika kormorá-

na a vysádzania pstruha dúhového ), 

 - požiadal o umiestnenie banera s informáciami o lipňovi a jeho význame pod 

označenie revíru, 

 - informoval o ukončení činnosti rozhodcu p. Žatku Václava a navrhol zabezpečiť 

náhradu a za pomoci oznamov vo vývesných skrinkách a webovej stránke organi-

zácie, 

 - informoval o priebehu a výsledkoch preteku dvojíc v Párnici( ulovilo sa len 5 ks 

bodovaných rýb, najväčšia ryba kapor 51 cm ), 



-  p. Benka Andrej informoval o priebehu a výsledkoch brigádnickej činnosti 

k dnešnému dňu, konštatoval malý záujem o vykonanie brigády zo strany členov 

a o problémoch pri výkone brigád z dôvodu obsadenia štandov loviacimi, 

 - poukázal na nutnosť zosúladiť požiadavky na použitie vozíka prostredníctvom 

písanky a vzájomnej komunikácie, 

 - navrhol spoločne sa podieľať na zabezpečení poriadku v RD a garáži organizácie 

a to členmi výboru 28.05.2019 o 16,00 hod., 

 - navrhol zamestnať hospodára organizácie na polovičný úväzok, 

 - požiadal vedúceho pre prácu s mládežou o informáciu, kde je krmivo za štyri ro-

ky, ktoré malo byť distribuované firmou Rypomix v množstve 3 kg na jedno dieťa 

a organizáciu, 

-    p. Macík Jozef vysvetlil, že krmivo ešte nebolo z dôvodu veľkého záujmu zatiaľ 

distribuované v sľúbených množstvách, bude v tejto požiadavke kontaktovať zod-

povedných zástupcov na RADE SRZ Žilina.  

Výbor schvaľuje : 

- žiadosť o prerušenie členstva na dva roky p. Ošťadnického Martina, 

- žiadosť o prestup z MsO Ružomberok do MO SRZ Dolný Kubín p. Mareka Brašeňa 

( r. 1983 ), 

- plány práce odborov na nasledujúce obdobie, 

- zakúpenie 6ks uhlíkových bičov pre športovú činnosť detí organizovaných 

v krúžkoch, 

- vyplatenie dividend na účet organizácie od Slovryb, a.s. , 

 

Prijaté úlohy : 

-úloha č. 6/19 – zverejniť na webovej stránke organizácie a vo vývesných skrinkách informá-

ciu, že organizácia hľadá záujemcu pre výkon funkcie rozhodcu pre športové 

preteky v rôznych rybolovných technikách.   

Zodpovedá : Vajdulák    Termín : jún 2019 

- úloha č. 7/19 – zistiť informáciu kedy a ako bude distribuované sľúbené krmivo od spoloč-

nosti Rypomix pre deti organizované v krúžkoch.  

 

Po vyčerpaní stanoveného programu predseda MO SR Dolný Kubín poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie výboru ukončil. 

Zapísal a za správnosť zápisu zodpovedá tajomník MO p. Kosmeľ Miroslav. 

 

Ing. Kosmeľ Miroslav           Mgr. Púčik Jozef 

    Tajomník MO SRZ     Predseda MO SRZ       


